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Turcan: Guvernul va prezenta saptamâna viitoare proiectia privind majorarea

salariului minim

Guvernul va prezenta saptamâna viitoare proiectia proprie privind majorarea salariului minim pe

economie, a anuntat, joi, la Braila, ministrul Muncii si Protectiei Sociale, Raluca Turcan, într-o conferinta

de presa.

 

"Pentru prima data, la început de toamna suntem trei parti asezate la aceeasi masa care au agreat necesitatea

majorarii salariului minim, si vorbesc de sindicate, patronate si Guvern. Salariul minim este insuficient în

momentul de fata si trebuie sa creasca. Ca atare, am discutat deja cu prim-ministrul si saptamâna viitoare vom

prezenta o proiectie a noastra, plecând de la solicitarile sindicatelor si patronatelor, de majorare a salariului minim,

de ancorare a acestei majorari în indicatori economici, astfel încât sa existe si predictibilitate pentru mediul de

afaceri ca aceste locuri de munca cu salariul minim sa fie sustenabile. Majorarea salariului minim va avea un efect

direct si asupra prevenirii migratiei românilor", a afirmat Raluca Turcan.

 

Ministrul Muncii a anuntat marti, la Ploiesti, ca Guvernul ia în calcul majorarea salariului minim mai devreme de

sfârsitul acestui an, având în vedere cresterile de preturi, iar propunerile de majorare sunt între 8% si 12%.

 

Guvernul a indicat anterior ca ia în calcul cresterea salariului minim pe economie cu 8%, posibil de la 1 noiembrie

sau de la 1 decembrie.

 

Pâna în prezent, patronatele s-au declarat de acord cu majorarea de 8% si au respins varianta cresterii salariului

minim din noiembrie sau decembrie, în timp ce sindicatele au cerut o crestere mai mare, de pâna la 14%.

 

Despre situatia economica locala, ministrul Muncii a atras atentia ca în judetul Braila sunt cu 30.000 de pensionari

mai multi decât salariati, astfel ca autoritatile locale trebuie sa replice perspective de dezvoltare create în alte

judete.

 

"Daca ma uit pe cifrele de sustenabilitate economica de la nivelul judetului (Braila, n.r.), sunt foarte îngrijorata,

pentru ca avem cu 30.000 de pensionari mai mult decât salariati activi, ceea ce înseamna ca undeva exista o

problema de sustenabilitate economica - evident aceasta se aduna la nivel national - ca exista în continuare un

deficit de investitii si sincope si în forta de munca pe care o gasesc angajatorii, dar în acelasi timp si în locurile de

munca pe care ei le pot crea. Exista perspective de dezvoltare pe care le-am întâlnit în alte judete si mi-as dori ca

aceste perspective de dezvoltare sa fie urmarite si la nivelul autoritatilor locale din judet", a mentionat Raluca

Turcan.
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